

# Notulen Algemene jaarvergadering VVV/D

De Vereniging Voor Volksvermaken en Dorpsbelangen houdt haar 76e Algemene jaarvergadering over 2022 op vrijdag 31 maart 2023 om 20.00 uur in 't Binhoes.

Aanwezig: Henk Menninga, Roelof Pieterman, Tine de Leeuw, Joost Vonk, Mieke Vonk, Gisella Roling, Joyce Vink, Cor Slob, Marie-Lou Gregoire, Jan Snijder, Harma de Vries, penningmeester Harry Veen, bestuurslid Roelof Zuidema, bestuurslid Herman Roling, secretaris Wilma Steenhuis

Met kennisgeving afwezig: Janet Snijder

## 1. Opening

- Harry heet iedereen welkom.
- Koffie/thee en een drankje na afloop wordt aangeboden.
- Op de vraag of er nu al iets is voor de rondvraag is het antwoord nee.

## 2. Notulen algemene jaarvergadering 8 april 2022

- Tine: Jeu de Boules baan, de opmerking van Mieke of het niet een goed plan is om een baan in ons dorp te realiseren? Komt bij punt 4 ter sprake.
- Tine: Waarom geen blikvanger bij de afrit van de Eemshavenweg? Lizette ruimt daar veel op en verwacht dat een blikvanger 2 tot 3 keer zo veel zwerfafval tot gevolg zal hebben en niet minder vanwege de locatie van de woningen van de vuilnisgooiers. Bij punt 14 hebben we het er verder over.
- Henk: Beweegtuin onder punt 11 bij notulen over 2021. Gaan we bij punt 14 mee verder.

## 3. Ingekomen stukken en mededelingen

- Er is genoeg aangeleverd, maar niets special voor deze vergadering.

## 4. Verslag Kerkcommissie en energielcommissie / elektrisch deelvervoer / veranderen dorpsplein

- *Kerkcommissie*, Marie-Lou: kerkterrein en herinrichting.
- Het nieuwe plan heeft ook in de krant gestaan. Op de website van Garsthuizen staat ook een filmpje, daar legt de architect het plan uit. Er is geen bijeenkomst geweest omdat het Coronatijd was. Stichting Oude Groninger Kerken (SOGK) is eigenaar van het terrein. Nu is het zover dat de vergunningprocedure bijna is afgerond. Afgelopen maand heeft de SOGK een presentatie over het plan bijgewoond en zij zijn zeer positief. Voor fondsen heb je de gemeente nodig, zij moeten akkoord geven. Verder in het financiële traject moeten subsidies opgevraagd worden. Het plan is nu begroot op 4 ton maar de NPG (Nationaal Programma Groningen, subsidiepot) lacht om dit bedrag. Alle partijen zijn heel enthousiast. Hopelijk hebben we volgend jaar de start van de bouw. Het dorp zal wel iets moeten doen aan zelfwerkzaamheden. SOGK is straks ook eigenaar van de nieuwbouw. De Kerkeraad heeft ook een stukje grond overgedragen. Als commissie hebben we ons er heel sterk voor gemaakt (de Stichting is er niet meer). Het nieuwe plan wordt een soort paviljoentje. Je kan het bijvoorbeeld als ontmoetingsplek gebruiken of eventueel voor een muziek optreden.
- Het graf van de fam. Van Starkenborg en de grond is monumentaal. Voor de SOGK is het interessant dat het dorp daar dingen wil. Als dorp moet er eenheid uitgestraald worden.

o.a. deze notulen kunt u straks ook bekijken op: **[www.garsthuizen.info](http://www.garsthuizen.info)**

- *Energiecommissie*, Harma namens Jan De Vries:
  - De informatieavond over gasvrij wonen was goed bezocht. Ze zijn bezig en nieuw dingen zal verteld worden.
- *Elektrisch Deelvervoer*:
  - Gaat goed. Er komen nog 4 deel auto's bij in de voormalige gemeente Loppersum.
- *Veranderen Dorpsplein*, Harry:
  - Vorig jaar kwam de vraag voor een Jeu de Boulesbaan (fase I) en vanwege het de komst van een extra deelslee auto moet/kan het dorpsplein veranderd en aangepast worden (fase II). Gisella heeft een tekening gemaakt met een ontwerp.
  - De subsidie voor de jeu de boulesbaan is al binnen. Die komt naast de kleine speeltuin waar nu een grasveldje is, naast de Smijdingheweg.
- Henk: oude plan voor ringweg uit 2002, dat wil hij onderzoeken.
- Cor: zwaar verkeer wordt door TomTom door het dorp gestuurd.
- Roelof: er zijn mensen die voor het Coolmanspad staan, omdat TomTom dat zegt.
- Harry: we moeten terug naar het punt Jeu de Boulesbaan.
- Jeu de Boulesbaan: Een officiële baan met bankje en verlichting. Voor het zomerfeest is die er misschien al. De fase II plannen moeten nog uitgewerkt worden, daar komt nog een informatieavond voor. Naar gemeente toe hebben we met de vuist op tafel geslagen, omdat we het gevoel hebben altijd maar als laatste aan de beurt te zijn.
- Over onze gebiedsregisseur Klaas Bult zijn we ook heel tevreden.

## 5. Financieel verslag penningmeester VVV/D

### Waaronder verslag speeltuin, jeugd en oud papier +

## 6. Financieel verslag en mededelingen Roegkòpredactie

- Harry: Blz. 2, schulden moeten nog betaald worden. We hebben iets achteruitgeboerd. Want bij de overgang van gemeente Loppersum naar gemeente Eemsdelta hebben we een jaarlijkse subsidie misgelopen. Verder hebben we alle Sint spullen overgenomen en hebben iets groter uitgepakt tijdens het laatste Zomerfeest.
- De inkomsten uit oud papier zijn iets in de plus. De Roegkòp gaat goed. Vorig jaar is afgesproken dat deze huis aan huis bezorgd wordt. Dit zorgt voor een andere manier naar dekking zoeken. Dit komt deels uit adverteerders, oud papieropbrengsten en dorpenbudget.
- De vermelding van inkomsten "oud en nieuw" is nieuw. Er is betaalverzoek gedaan op met gebruik maken van de betaalrekening van de VVV/D en niet huis aan huis gels opgehaald door de oude en nieuw commissie. Daarom moet het mee in de boekhouding. Niet huis aan huis gaan levert tijds winst op, maar persoonlijk contact ontbreekt. Maar met overmaken levert het genoeg op.
- De verdeling van liquide middelen staat op blad 3. Er is 1 bankrekening voor alles. Ook Roegkòp zit nu op zelfde bankrekeningnummer.
- Blz. 7: De in het oog springende dingen.
- Marie-Lou: pagina 6, website? Deze is van de VVV/D. Bedankt voor uitleg etc.

## 7. Verslag kascommissie

- Henk: Woensdag hebben Joyce en Henk aan de hand van een checklist de controle gedaan. Dit werkt vlot. Steekproefsgewijs is er gecontroleerd er is nog een fout in een documentje ontdekt. Er is heel goed tekst en uitleg gegeven. Er zijn niet echte onregelmatigheden ontdekt.
- Joyce: Het is best een ingewikkelde boekhouding. Verschillende geldbronnen en 'groepjes' en veel zit in Harry's hoofd. Wat als je morgen onder de tram komt?
- Harry: Er is verslaglegging van wat belangrijk is. Er zijn geoormerkte gelden van 'verenigingen' die vroeger allemaal een eigen bankrekening hadden. Daarom staat alles op papier onder ieders eigen naam. Dit is mijn manier van boekhouden. Komt er een andere penningmeester dan zal die zijn manieren van noteren hebben.

- Joyce en Henk geven complimenten en verlenen de penningmeester decharge.

#### 8. Benoeming nieuw lid kascommissie

- Henk is nu 2 keer geweest. Joyce mag volgend jaar voor de 2e keer en Joost komt haar ondersteunen.

#### Pauze

#### 9. Jaarverslag over 2022

- Het jaarverslag heeft iedereen in de pauze kunnen lezen. Er zijn geen aan- of opmerkingen. De notulen komen op de website, het jaarverslag wordt gepubliceerd in de Roegkòp.

#### 10. Bestuursverkiezing

Het bestuur stelt voor als kandidaat-bestuurslid: Herman Roling.

- Herman heeft 'snuffelstage' de afgelopen 3 maanden gelopen bij het VVV/D bestuur. Joost: Komt er zo meer ervaring in bestuur?

Jan: wat zijn je ambities?

Joost: Waarom denkt u dat u dit kunt?

Harry: geen bezwaar?

Met applaus wordt Herman aangenomen als nieuw bestuurslid.

- Aftredend penningmeester en herkiesbaar: Harry Veen

Harry: per ongeluk, net als vorig jaar, weer op agenda terecht gekomen. Iedereen is blij met Harry.

- Zijn er meer mensen die in het bestuur zouden willen toetreden? Een oneven aantal bestuursleden is wenselijk. We hebben er nu 4.

#### 11. Bespreking activiteiten van 2023

- |                       |                                   |
|-----------------------|-----------------------------------|
| • Zat 11 feb          | Winterfeest                       |
| • zaterdag 11 maart   | NLDoet dag                        |
| • woensdag 29 maart   | Paasworkshop                      |
| • vrijdag 31 maart    | VVV/D jaarvergadering             |
| • woensdag 5 april    | Paastaknutselen                   |
| • vrijdag 7 april     | Paastaklopen                      |
| • maandag 10 april    | neuten schaiten                   |
| • zaterdag 13 mei     | Bloemen / plantenverkoop          |
| • n.t.b.              | Barbecue                          |
| • Ma 5 t/m don 8 juni | Avondvierdaagse                   |
| • Zat 17 juni         | garageverkoop                     |
| • 14, 15 juli         | Zomerfeest                        |
| • n.t.b.              | Wadlooptocht                      |
| • n.t.b.              | Survivaltocht / spooktocht?       |
| • don. 20 oktober     | Kinderactiviteit (herfstvakantie) |
| • zaterdag 25 nov     | Sint intocht                      |
| • ? december          | Kerstworkshop                     |
| • zondag 17 dec       | Kerstbrunch                       |
| • zat. feb. 2024      | Winterfeest                       |

- Wadlopen: Jan S. Ik heb al een leuke tocht naar Rottumeroog gezien. Maar de tijden zijn niet zo handig. Of in de nacht of pas in juni en dan is het water nog zo koud. 26 augustus is een tocht naar Schiermonnikoog. Eerst een stukje met de boot, daarna een wandeltocht van +/- 10 km bij over zand. De aankomst is dan +/- 12 uur. Er komt een inschrijffijst op de bar, want het moet wel snel doorgegeven worden. Jan organiseert het.

o.a. deze notulen kunt u straks ook bekijken op: **[www.garsthuizen.info](http://www.garsthuizen.info)**

- Harry: Dit is niet te combineren met het vrijwilligersuitje van het dorps huis. De BBQ komen we op terug. Het lijstje is van de activiteiten is van de VVD/D en de dingen die we samen organiseren met de SD.

## 12. Dorpenbudget

- We hebben voor 2023 ongeveer € 4.451,-- gekregen.
  - De regels werden simpel uitgelegd, maar er blijken toch iets meer regels te zijn. Er mag maar 10% naar de dorpskrant en 10% naar de VVV/D (voor vergaderkosten e.d.). De oude subsidies die wij al kregen willen we nu uit het Dorpenbudget halen. De Jeu de Boulesbaan krijgt er ook wat uit. We willen de patatkar van Westeremden overnemen. Daarmee is al € 3.500,-- weg. Nog € 1.200,-- over voor andere dorpsinitiatieven. Al deze dingen worden in de Roegkòp meegedeeld. Het geld moet eigenlijk in 1 jaar op. De VVV/D vraagt bv. 1000,-- aan als bijdrage aan het Zomerfeest.
  - Henk: Komt met de Jeu de Boules niet uit die € 10.000,-- van het Loket Leefbaarheid?
  - Harry/Herman: Nee, maar daaruit vragen we wel geld voor de patatkar.
  - Jan: jullie krijgen het geld en moeten dat dan maar een beetje verdelen.
  - Tine: Kun je ook ergens anders subsidies weghalen?
  - Harry: Dankzij Klaas Bolt weten we waar we het makkelijkst geld weg kunnen halen. Er is genoeg geld te halen.
- 
- We hebben besloten de Roegkòp gratis huis aan huis af te leveren. De inflatie is hoog. Daarom willen we de contributie van de VVV/D verhogen: alleenstaand was € 7,50. Gezin € 13,50. Voorstel is 1 euro omhoog. € 10,00 en € 15,-- gezin. Meeste stemmen voor, aangenomen.

## 13. Samenwerking met Stichting Dorps huis (SD)

- Harma; dinsdag 4 april is er een vrijwilligersvergadering, iedereen is welkom.
- Samenwerking. 17 juni garagesale, organiseren we samen. Zou de muziek ook samen betaald kunnen worden? Harma gaat op zoek naar muziek. Harry: afspraak dat we nu al 400,00 uit Dorpenbudget halen. Vastgelegd.
- Harma: Er wordt op diverse fronten samengewerkt. Bv. tijdens het Zomerfeest doet de SD de muziek, de VVV/D de patat.
- Jan S.: Met andere woorden samenwerking is goed.
- Joyce: Klein tipje over de herbeoordeling van het versterkingsadvies. Nu met het NCG in overleg om alles in een plan om te zetten. Er is een fondsenwerver ingeschakeld. Begin 2024 is de start met de aannemer en alle mensen die er mee te maken hebben. Er wordt gekeken of dit in 1 keer of gespreid gaat gebeuren.

## 14. Rondvraag

- Henk: beweegtuint. Vorig jaar alle info uit Roodeschool naar Harry gemaild. Gaan we mee aan de slag.
- Tine: blikvanger. Henk vindt dat zelfs die aan het Coolmanspad anders moet zodat er niets uit waait. Blikvanger: bij de afrit van de Eemshavenweg. Ook met Klaas Bolt over gehad, het is weg van de Provincie. Cor + Lizette zijn het er niet mee eens als er bij de afrit een blikvanger geplaatst wordt. Cor: provincie komt wel elke week langs om op te ruimen.  
Harma: leek mij leuk om bordjes langs de weg te zetten met "was het lekker bij de Mc Donalds?" etc.  
Harry: vragen aan Klaas Bult of we ook eens bij de provincie kunnen aanschuiven en dan daar dit soort dingen bespreken.

## 15. Sluiting

- 22.20 uur Harry sluit de vergadering

Wilma Steenhuis  
Secretaris

o.a. deze notulen kunt u straks ook bekijken op: **[www.garsthuizen.info](http://www.garsthuizen.info)**